
Zápis ze schůze Představenstva klubu eFDrive konané dne 6.10.2022 od 16:40 v klubovně eFDrive. 

 

Program: 

1) Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Kosina) 

2) Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Kosina) 

3) Klubová trika a mikiny (typ: diskuze, délka: 20 minut, vede: J. Čížek) 

4) Nadcházející akce (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: O. Rychtera) 

5) Různé (typ: diskuze, délka: 20 minut, vede: J. Kosina) 

 

Přítomní členové Představenstva: 

 

Jiří Kosina 

Michaela Frebortová 

Jiří Čížek 

Tomáš Váňa 

Ondřej Rychtera 

 

Hosté: 

 

Jakub Ťukal 

Markéta Jirmanová 

Šimon Čtrnáct 

David Thuma 

Jáchym Thon 

Ľubomír Krajňák 

Adam Hlubuček 

Karolína Honkeová 

Tomáš Seidl 

 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Kosina) 

 

Představenstvo hlasuje o schválení programu zasedání 

 

OHP: 5, 5:0:0 

Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

2. Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Kosina) 

 

Představenstvo hlasuje o schválení zápisu ze schůze konané 25.6.2022 

OHP: 5, 5:0:0 

Zápis byl schválen. 

 

3. Klubová trika mikiny (typ: diskuze, délka: 20 minut, vede: J. Čížek) 

 

Jiří Č. oznamuje, že by rád vyřešil již dříve projednávanou objednávku klubových trik a mikin, a to 

v původním provedení. Návrh nové kolekce navrhuje ponechat na 10. výročí založení klubu, které 

připadá na nadcházející rok. Tomáš V. souhlasí a návrh doplňuje o možnost výběru z více druhů 



oblečení. Jiří Č. nabízí svůj um k vytvoření online formuláře pro zjištění poptávky po jednotlivých 

kusech. Markéta J. nabízí kontakt na původního výrobce. Jiří Č. děkuje a zmiňuje, že objednávku by rád 

vyřešil v co nejkratším časovém horizontu. Michaela F. navrhuje rozšíření o dámskou kolekci, v případě 

zájmu. Jiří K. děkuje za návrhy a pověřuje Jiřího Č. k vytvoření online dotazníku. Tomáš V. slibuje, že 

zajistí samotnou objednávku. 

 

4. Nadcházející akce (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: O. Rychtera) 

 

Ondřej R. oznamuje, že plánuje zachovat všechny tradiční akce zimního semestru a vyzývá ostatní 

členy, kteří by měly návrhy na nové akce, ať se jej nezdráhají kontaktovat. 

 

Následuje krátká diskuze nad orientačními termíny jednotlivých akcí v rámci zimního semestru kvůli 

vzájemné koordinaci. Na závěr diskuze byl sestaven online kalendář s přehledem všech plánovaných 

akcí, jež je dostupný online na webových stránkách klubu. 

 

5. Různé (typ: diksuze, délka: 20 minut, vede: J. Kosina) 

 

Prvním přispěvatelem do bodu Různé je Ondřej R., který vyzývá k propagaci akce Souboj fakult, 

pořádané Studentskou unií, na sociálních sítích.  

 

V reakci na Ondřeje R. se Tomáš V. dotazuje, zda je v plánu i navazující ročník Meziklubových her SU. 

Ondřej R. oznamuje, že bohužel nedisponuje touto informací, a že organizace dalšího ročníku je čistě 

v rukou zakladatele myšlenky Meziklubových her Tomáše Píchy ze SU. 

 

Jako další se o slovo hlásí Michaela F., která informuje o novém klubovém účtu na Instagramu a žádá 

o pomoc s propojením klubového FB účtu s novým IG. Poté navazuje žádostí na Jiřího Č. o grafiku 

podzimních akcí pro možnost sdílení na sociálních sítích. Jiří Č. žádosti vyhovuje. Závěrem svého 

příspěvku informuje Michaela F. o požadavku kolegyň z marketingu FD na spolupráci o podobě nového 

„merche“ fakulty. Informace je cílena především na pořadatele nadcházejícího Uzlu 2023. Pokud by 

měl k tomuto tématu někdo zajímavý poznatek, má se obrátit na marketingové oddělení fakulty. 

 

V debatě navazuje Jáchym T., který přichází s nápadem na společnou účast členů klubu na Hokejové 

bitvě, spolupořádané Studentskou unií. S nápadem organizované účasti všichni přísedící souhlasí a 

Ondřej R. děkuje za zmínku této oblíbené listopadové akce. 

Na závěr diskuze upozorňuje Jiří K. na nadcházející volby do akademického senátu ČVUT i FD ČVUT a 

vyzývá k šíření osvěty o důležitosti těchto orgánů. Rovněž vyzývá k aktivní účasti ve volebách, jejichž 

termín ještě není znám, i ke zvážení případné kandidatury. 

Nikdo z přísedících již nemá žádný podnět k projednání, Jiří K. tedy děkuje za hojnou účast na schůzi a 

za příspěvky do diskuzí. 

 

Poté schůze skončila. 

 

 


